
PREZYDENT 
Miasta Pabianie 

Pabianice, 19 maja 2020 r.

SPM-1.0003.12.2020 

Przewodniczący
                             Rady Miejskiej w Pabianicach 

w miejscu 

Dotyczy: zapytania radnego Piotra Różyckiego z dnia 13 maja 2020 r. 

Odpowiadając na zapytanie złożone przez radnego Piotra Różyckiego w dniu 13 maja 2020r.
wyjaśniam,  że  radny  nie  ma  wglądu  do  korespondencji  urzędowej,  wpływającej  do  Urzędu
Miejskiego,  za  wyjątkiem  bezpośrednio  do  niego  adresowanej  lub  kierowanej.  Tym  samym
wymienione w zapytaniu pismo „wniosek" Poczty Polskiej SA nie zostało radnemu udostępnione
przez pracowników Urzędu Miejskiego w Pabianicach. 

z poważaniem

     PREZYDNET MIASTA  
   PABIANIC

     Grzegorz  Mackiewicz


